
Protokół nr 16/XVI/08
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie

odbytej w dniu 6 lutego 2008r.
w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.

Godzina rozpoczęcia –     9.10
Godzina zakończenia -   12.25

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich sesji Rady. 

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. Powitał 
radnych, zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 21  radnych, co 
stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. (lista obecności - zał. nr 1 i 2)

Ad. 2. Przyjęcie protokołów.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z XIV i XV sesji Rady Miejskiej 
w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów z XIV i XV sesji Rady.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”  przy 1”wstrzymującym sie od głosowania”
przyjęła protokoły  z XIV i XV sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Proponowany porządek obrad:
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 22   
     grudnia 2007r. do dnia 28 stycznia 2008r. 
4. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie ustanowienia Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej „INVEST-PARK” 
b) w  sprawie  opłaty  za  przekształcenie  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności 

nieruchomości 
c) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wystąpienie  z  wnioskiem  do  Wojewody  Dolnośląskiego  o 

nieodpłatne nabycie mienia na rzecz gminy 
d) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu górniczego złoża „Dębówka” w Nowej Rudzie. 
e) w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Miejska Nowa Ruda w roku 2008 
f) w sprawie utworzenia Miejskiego Ośrodka Kultury w Nowej Rudzie 
g) w sprawie przyjęcia Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2008. 
h) w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2008r. 
i) w sprawie  zatwierdzenia regulaminów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na 

2008r. 
5. Odpowiedzi na interpelacje.
6. Interpelacje radnych.
7. Zapytania radnych. 
8. Sprawy różne.
9.Zakończenie obrad.
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Ad.3.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
dnia 22  grudnia 2007r. do dnia 28 stycznia 2008r.   - zał. nr 3

Radny Piotr Wróbel – pytanie w „zakresie wykonywania budżetu” pkt. 2 i  4 są puste czy tam powinny 
znaleźć się jakieś zadania? Drugie pytanie w  „ zakresie rozwoju i promocji miasta” pkt. 2 i 3 prosi o ich 
rozwinięcie.

Pani Małgorzata Łazorko – Jańska – Sekretarz Miasta – przeprasza za zaistniałą sytuację  jest to oczywisty 
błąd pisarski.

Burmistrz Miasta –  Tomasz Kiliński  –   odnośnie  pkt.2 są   to  działania  zmierzające do  przygotowania 
aplikacji do programu EWP na lata 2007 – 2013. Program będzie uruchomiony i wdrożony  w tym roku. W 
projekcie ma uczestniczyć  miasto Broumow,  Gmina Nowa Ruda i być może Miasto i Gmina Radków. 
Projekt ma dotyczyć zagospodarowania obszarów turystycznych, stworzenie ścieżek rowerowych, pieszych 
stworzenie dróg dojazdowych do miejsc atrakcji turystycznych. Projekt będzie przygotowywany etapowo.     

Pani Marzena Wolińska – Zastępca Burmistrza – jeśli chodzi o pkt. 3  to bardziej porządkowa rzecz. Dotyczy 
naszego zgłoszenia obiektów sportowych CTS Sp. z o.o. do bazy obiektów Województwa Dolnośląskiego 
projektów. 

Radny Piotr Wróbel – dlaczego ograniczyliśmy się tylko do obiektów CTS a zapomnieliśmy o obiektach 
przy ul. Sportowej. 

Pani Marzena Wolińska – Zastępca Burmistrza -  można oczywiście uzupełnić ten projekt ale nie mamy 
żadnej koncepcji rozwoju obiektów sportowych w Nowej Rudzie. Obiekty CTS były zgłoszone pod Euro 
2012. 

Rada Miejska 21 głosami „za”
przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym 
dnia 22  grudnia 2007r. do dnia 28 stycznia 2008r.  

Ad.4. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie ustanowienia Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej „INVEST-PARK” 

Burmistrz  Miasta  –  Tomasz  Kiliński  –  działki  stanowiące  własność  Gminy  Miejskiej  Nowa  Ruda 
przeznaczone  są  pod  budowę  drogi  dojazdowej  do  nieruchomości  stanowiących  własność  Wałbrzyskiej 
Specjalnej  Strefy  Ekonomicznej  „INVEST-PARK”.  Rada  Miejska  Uchwałą  Nr  108/XIII/07  z  dnia  28 
listopada 2007 r. wyraziła zgodę na zamianę tych gruntów z WSSE.  

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie ustanowienia Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej „INVEST-PARK”.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 128/XVI/08

w sprawie ustanowienia Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej „INVEST-PARK”.

b) w sprawie opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 

Pani Joanna Kołodziej – Naczelni Wydziału Mienia Komunalnego –   1 stycznia 2008 r. weszła w życie 
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ustawa z dnia 7 września 2007 r. o zmianie ustawy o przekształceniu prawa użytkowania wieczystego w 
prawo własności nieruchomości oraz niektórych innych ustaw. Zgodnie ze znowelizowaną ustawą opłatę za 
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności rozkłada się, na wniosek użytkownika 
wieczystego, na raty, na czas nie krótszy niż 10 lat i nie dłuższy niż 20 lat, chyba, że wnioskodawca wystąpi 
o okres krótszy niż 10 lat.

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie  opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 129/XVI/08

w sprawie opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości.

c)  w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie z wnioskiem do Wojewody Dolnośląskiego o nieodpłatne 
nabycie mienia na rzecz gminy 

Pani Marzena Wolińska – Zastępca Burmistrza -  działka nr 105/6  (AM 3),  Obr.4 o powierzchni  2594 
m2,położona w Nowej Rudzie  w rejonie ul. Obozowej,  pełni funkcję    drogi dojazdowej  i łączy się z 
ul.Władysława Reymonta.  Z drogi  tej  korzystają  mieszkańcy miasta Nowa Ruda a także  stanowi ona 
dojście  i dojazd do części obiektów  dynamicznie działającego w tym w rejonie Muzeum Górnictwa .   Z 
uwagi na  wzmożony ruch turystyczny,  gmina zmuszona jest  do jej  utrzymania tj.  ponoszenia   kosztów 
częściowych napraw  nawierzchni,  odśnieżania w okresie zimy itp.

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie z wnioskiem do Wojewody Dolnośląskiego o nieodpłatne nabycie 
mienia na rzecz gminy.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 130/XVI/08

sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie z wnioskiem do Wojewody Dolnośląskiego o nieodpłatne nabycie  
mienia na rzecz gminy.

d) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
górniczego złoża „Dębówka” w Nowej Rudzie. 

Pan Krzysztof Budzyna – Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Inwestycji -  zgodnie z ustawą o  planowaniu i 
zagospodarowaniu  przestrzennym   w  celu  ustalenia  przeznaczenia  trenów,  w  tym  dla  inwestycji  celu 
publicznego, oraz określenia sposobów ich zagospodarowania i zabudowy Rada Miejska podejmuje uchwałę 
o przystąpieniu do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego.   Z wnioskiem o 
przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu wystąpił uprawniony inwestor – przedsiębiorca, właściciel 
koncesji   w celu określenia  sposobu zagospodarowania  części  terenu górniczego położonego w obrębie 
Słupca  w Nowej Rudzie. Druga część terenu górniczego Dębówka położona jest w gminie Nowa Ruda we 
wsi  Dzikowiec,  gdzie  również  przystąpiono  do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego.

Radny Piotr Wróbel – dlaczego uległ ograniczeniu obszar, który będzie  objęty planem.
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Pan Krzysztof Budzyna – Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Inwestycji -  urbanista nieopatrznie  objął w 
planie obszar, który  jest tworzony dla „Dębówki”  objętych terenem górniczym KSS Bartnica. 

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Bogusław Frącek – jaka jest następna procedura związana z eksploatacją.
Pan Krzysztof Budzyna – Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Inwestycji -   nie można rozpocząć procedury 
związanej z eksploatacją gdy nie będzie planu zagospodarowania przestrzennego zarówno po stronie gminy 
jak i miasta Nowa Ruda.  Następnie jest ogłoszenie o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu, 
wyznaczany jest  termin do składania wniosków do tego planu.  Po upłynięciu tego terminu uprawniony 
urbanista  wybrany  przez  wnioskodawcę  przystępuje  do  projektowania.   Kolejny  etap  to  uzgodnienie  i 
opiniowanie planu, wyłożenie planu do publicznej wiadomości. Następnie jest rozpatrywanie uwag w formie 
zarządzenia Burmistrza Miasta  i przedłożenie planu do zaopiniowania Radzie Miejskiej.    

Radna Regina Wałęsa -  jak długo trwają te procedury.

Pan Krzysztof Budzyna – Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Inwestycji -  procedury trwają około 12 – 14 
miesięcy. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  terenu 
górniczego złoża „Dębówka” w Nowej Rudzie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 131/XVI/08

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
górniczego złoża „Dębówka” w Nowej Rudzie.

przerwa

po przerwie 

e) w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Miejska Nowa Ruda w roku 2008.

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydziału Infrastruktury Społecznej - ustawodawca  zobowiązał  organy 
prowadzące szkołę  do corocznego ustalania  zasad wynagradzania  nauczycieli.  Treść  takiego regulaminu 
podlega  uzgodnieniu  z  organizacjami  związkowymi  zrzeszającymi  nauczycieli  na  terenie  gminy.  Na 
spotkaniu  w dniu  25  stycznia  2008 roku  roku,  przeprowadzone  zostały  negocjacje  z  przedstawicielami 
Związku Nauczycielstwa Polskiego, oraz NSZZ  "Solidarność" Pracowników Oświaty w Nowej Rudzie. 
Strony spotkania uzgodniły treść regulaminu w wersji przedstawionej.

Radny Piotr Wróbel - § 9 są zapisane maksymalne stawki dodatku  - skąd się te kwoty i w takiej wysokości 
znalazły.

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydziału Infrastruktury Społecznej -   górna granica dodatków wynika z 
wyliczeń,  która  daje  możliwość Burmistrzowi   różnicowanie  dodatków dla  poszczególnych dyrektorów. 
Prosi o przyjęcie autopoprawki i  wykreślenie z § 8 całego zapisu ust.1, który się powtarza w §  10  ust.1.

Radny Janusz Staniocha -  w obecnej tabeli brak jest podziału w szkołach na oddziały  i całość decyzji 
spoczywa w rękach Burmistrza czy jest to słuszne pociągnięcie.  

Burmistrz Miasta – Tomasz Kiliński – „to była propozycja związków zawodowych  i uznaliśmy, że ona nie 
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ingeruje w możliwości moje w zakresie kształtowania  poziomu wynagrodzeń dyrektorów. W związku z tym 
podejmując decyzje o dodatku funkcyjnym dla dyrektorów mogę skorzystać z tych kryteriów ale daje to 
również większą elastyczność w tym zakresie”.   

Radny Janusz Staniocha -   gdzie znajdziemy te brakujące środki w budżecie a jest to niebagatelna kwota.

Burmistrz Miasta – Tomasz Kiliński – każda ze szkół zweryfikuje swój budżet  w zakresie  wynagrodzeń  i 
poda kwotę jak będzie niezbędna do zabezpieczenia w budżecie miasta. 
Radny Janusz Staniocha – rozumie, że szkoły nie udźwigną tej podwyżki i musi być zwiększenie budżetów 
szkół.

Pan  Jan  Szeląg  –  Skarbnik  Miasta  –  należy  to  szczegółowo  wyliczyć.  Dużo  zależy  od  tego  w  jakiej 
wysokości otrzymamy subwencje oświatową. 

Radny Piotr Wróbel – Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Kuczaj – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Posiedzenie opuścił radny Arkadiusz Michalski.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  wykreślenie z § 8 
całego zapisu ust.1

Rada Miejska 18 głosami „za” ( 3 radnych nie brało udziału w głosowaniu)
wykreśliła z § 8  zapis   ust.1.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Miejska Nowa Ruda w roku 2008.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 16 głosami „za”, przy 3 „wstrzymujących się od głosowania” podjęła:

Uchwałę nr 132/XVI/08

w sprawie  Regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach dla których organem prowadzącym jest  
Gmina Miejska Nowa Ruda w roku 2008.

f) w sprawie utworzenia Miejskiego Ośrodka Kultury w Nowej Rudzie 

Pan Leszek Wójcik – Naczelnik Wydziału Infrastruktury Społecznej - Uchwałą Nr 236/XXIX/00 z dnia 13 
grudnia 2000r. Rada Miejska w Nowej Rudzie dokonała przekształcenia Miejskiego Ośrodka Kultury w 
Nowej Rudzie z jednostki budżetowej w instytucje kultury. Jednocześnie na mocy tej samej uchwały Rada 
Miejska,  uchyliła  wyżej  przywołaną  uchwałę   Nr  131/XVII/99,  jednak  w  samej  uchwale  zabrakło 
formalnego zapisu mówiącego o utworzeniu Ośrodka, choć de facto podmiot działa nieprzerwanie, przy 
zmienionej  jedynie  formule  prawnej.   Biorąc  pod  uwagę  powyższe  uzasadnionym jest  usunięcie  błędu 
formalnego i dokonanie zmian przedmiotowej uchwały.

na posiedzenie powraca radny Arkadiusz Michalski 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie utworzenia Miejskiego Ośrodka Kultury w Nowej Rudzie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:
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Uchwałę nr 133/XVI/08

w sprawie utworzenia Miejskiego Ośrodka Kultury w Nowej Rudzie.

g) w sprawie przyjęcia Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2008. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Andrzej  Behan -   została przedstawiona propozycja ramowego planu 
pracy  bez  wyszczególnienia   sesji  tematycznych,  które  mogą  być  proponowane  w  ciągu  roku.  Prosi  o 
przedstawienie uwag, propozycji do planu pracy.
Radny Janusz Staniocha -  zaproponował sesję  w temacie: „ stan bezpieczeństwa publicznego w mieście - 
zagrożenia  i przeciwdziałania, termin sesji to koniec maja początek czerwca.

Radny Bogusław Frącek – tematy sesji tematycznych należy zgłaszać do prezydium rady, dziś uchwalamy 
tylko ramowy plan pracy.

Radny Andrzej Cyman – ma życzenie by tych sesji tematycznych było np.  4 w roku, ale  aby były dobrze 
przygotowane i by z nich zostały zapisane wnioski do realizacji. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie przyjęcia Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2008.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 134/XVI/08

w sprawie  przyjęcia Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2008.

h) w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2008r. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie  zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2008r.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 135/XVI/08

w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2008r.

i) w sprawie zatwierdzenia regulaminów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na 2008r. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia regulaminów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na 2008r.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 136/XVI/08

w sprawie zatwierdzenia regulaminów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na 2008r.
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Ad.5. Odpowiedzi na interpelacje.

Radni nie zgłosili interpelacji na poprzedniej sesji rady Miejskiej.

Ad. 6. Interpelacje radnych.

Radna Jolanta Kasprzyk -  złożyła interpelację na piśmie dot. zapewnienia podstawowej opieki zdrowotnej 
mieszkańcom Nowej Rudy. 

Radna Regina Wałęsa -  złożyła interpelację na piśmie dot. ograniczenia ruchu pojazdów na ul. Parkowej w 
godz. 7.20 do 8.30. 
Radny  Janusz  Staniocha  –  Komisja  Porządku  Publicznego  i  Komunikacji  rozpatrywała   możliwość 
zamontowania na ul. Parkowej znaku „ograniczenia prędkości” wniosek został przez wydział zgłoszony do 
Starostwa Powiatowego. Jednak gdy jest taka propozycja komisja powinna odnieść się do tego wniosku. 

Ad. 7. Zapytania radnych. 

Radny Krzysztof Richter -  złożył zapytanie na piśmie dot. remontu schodów ul. Rynek 10 – 16.

Ad. 8. Sprawy różne.

Radny Piotr Wróbel -  czy była przeprowadzana kontrola dotacji za rok 2006r.

Radna Halina Gajcy – nie było takiej kontroli dlatego członkowie komisji uznali, że skoro miasto przyznaje 
dotacje już po raz drugi taka kontrola powinna zostać przeprowadzona. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – poinformował zgromadzonych, że na godz. 11.30  został 
zaproszony na sesje Rady Miejskiej Starosta Powiatu Kłodzki Pan Krzysztof Baldy  celem przedstawienia 
informacji odnośnie dostępu mieszkańców Nowej Rudy do podstawowej opieki medycznej. W związku z 
tym,  że  nastąpiło  wyczerpanie  porządku obrad sesji  jest  zmuszony do ogłoszenia  kilkunastu minutowej 
przerwy w obradach do czasu przybycia zaproszonego gościa. 

przerwa
po przerwie

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –   powitał  na  posiedzeniu  sesji  Starostę  Powiatu  Kłodzkiego   Pana 
Krzysztofa Baldy. Temat spotkania to funkcjonowanie służby zdrowia na terenie Nowej Rudy 

Pan Krzysztof Baldy – Starosta Powiatu Kłodzkiego -   przedstawił kilka ogólnych informacji. Funkcjonują 
w noworudzkim szpitalu takie oddziały jak: wewnętrzny, pediatrii, ZOL, ambulatorium rehabilitacyjne  oraz 
poradnia diabetologiczna. ten status do końca kwietnia się nie zmieni a te zadania będą dofinansowane na 
tym samym poziomie co w 2007r. Jaki będzie poziom dofinansowania usług w 2008r.zależy od kontraktów z 
NFZ. Zakończyły się negocjacje z pracownikami służby zdrowia, zostało zawarte porozumienie odnośnie 
wynagrodzeń. Wynagrodzenie lekarzy wzrośnie od 1500 – 2000 zł brutto płacy zasadniczej, pielęgniarek 
około 500zł do pensji zasadniczej, pozostały personel wraz z administracją  400zł do pensji zasadniczej, 
pogotowie  ok 500zł. pozostałe osoby ok 200zł. Łącznie na wynagrodzenia w służbie zdrowia dodatkowo 
zostanie przeznaczone w roku następnym prawie 8mln. z czego 6 mln. finansuje z NFZ a 2 mln. ZOZ 
Kłodzko  musi  wypracować  sam.  Po  konsolidacji  ZOZ  Kłodzko  wypracował  400tys  zysku.  Odnośnie 
przychodni  zdrowia w Drogosławiu to przyspieszone decyzje mają na celu doprowadzenie do sprzedaży 
tego  obiektu  pod  usługi  medyczne.  Dwie  instytucje,  osoby  prywatne  są  zainteresowane  rozpoczęciem 
podstawowej opieki zdrowotnej w Drogosławiu. Dlatego też w pierwszej kolejności musieli zamknąć ten 
budynek  by rozpocząć procedurę sprzedaży.  W tej chwili wszyscy pacjenci z Drogosławia mogą uzyskać 
pomoc lekarską w przychodni  przy ul. Krańcowej.  Odnośnie remontu oddziału pediatrycznego - osobiści 
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uważa, że należałoby wyremontować dach głównego budynku i wolałby by pomoc ze strony miasta szła w 
tym kierunku jednak wie, że Burmistrz i Rada bardziej idzie w kierunku remontu budynku pediatrii, nie 
może tego kwestionować będzie popierać taka inicjatywę.  

Radna  Jolanta  Kasprzyk – jest  pielęgniarką  i  obecnie  pracuje  w rejestracji  chciałaby  się  wypowiedzieć 
odnośnie podwyżek. Osobiście otrzymała 12% podwyżkę i zapewnia, że nie jest to kwota 500zł. Co do 
zapewnienia  opieki  medycznej  w  Drogosławiu  to  pracuje  tam  doktor  Bryczko  na  ½  etatu,  jest  to 
niewystarczające na dzielnicę gdzie w większości mieszkają osoby starsze i schorowane.

Pan Krzysztof Baldy – Starosta Powiatu Kłodzkiego – podwyżka dla pielęgniarek miała być średnio ok. 
500zł.  Powiat  ma  obowiązek  zapewnić  podstawowe usługi  medyczne a  nie  w poszczególnych gminach 
podstawową opiekę medyczną.

Radny Janusz Staniocha -  nie jest zapewniona podstawowa opieka medyczna w Drogosławiu, to że ludzie 
zostali  na  siłę  przeniesieni  nie  znaczy,  że  została  zwiększona  obsługa  lekarska.  Czy  nie  można  robić 
przymiarki do sprzedaży budynku w Drogosławiu przy nadal funkcjonującej przychodni.

Radny  Bogusław  Frącek  –  gdy  zaistniał  zamiar  likwidacji  przychodni   to  powinna  być  zamieszczona 
informacja dla mieszkańców  a takiej informacji do dnia dzisiejszego nie ma. W uchwale Rady Powiatu jest 
zapis o likwidacji do  marca.

Pan Krzysztof Baldy – Starosta Powiatu Kłodzkiego – w uchwale jest zapis do końca marca więc może to 
być  równie  dobrze  w  styczniu.  Dyrektor  Niedzielski  otrzymał  polecenie,  by  taka  informacja  została 
zamieszczona sprawdzi to.

Radny Bogusław Frącek -  czy w ZOZ Kłodzko nie ma lekarzy którzy mogliby  zostać oddelegowani do 
pracy w Nowej Rudzie.

Pan Krzysztof Baldy – Starosta Powiatu Kłodzkiego – jak wszyscy wiemy zmieniły się przepisy odnośnie 
zatrudnienia lekarzy i dlatego mamy takie problemy.

Radny Bogusław Frącek – czy w Kłodzku też są takie problemy jak w Nowej Rudzie, że brak jest lekarzy 
którzy mogliby leczyć w przychodniach czy tylko tak traktuje się Nowa Rudę.

Pan Krzysztof Baldy – Starosta Powiatu Kłodzkiego – nie może odpowiedzieć na to pytanie ale rozezna 
sytuację.

Radny Bogusław Frącek – po to została przeprowadzona konsolidacja by w kryzysowych sytuacjach  lekarzy 
oddelegowuje sie do pracy  tam gdzie jest to niezbędne. 

Radny Henryk Zimoch – co z budynkiem przy ul. Piłsudskiego.

Pan Krzysztof Baldy – Starosta Powiatu Kłodzkiego – trwa przetarg gdy nie znajdzie się chętny na kupno tej 
nieruchomości  to wyraził chęć przejęcia tego budynku  Wójt Gminy na siedzibę  Urzędu Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – co z innymi nieruchomościami będącymi własnością 
powiatu np. zameczek są to zabytki, które niszczeją.

Pan Krzysztof Baldy – Starosta Powiatu Kłodzkiego – przymierzają sie do sprzedaży tych obiektów.

Radny Piotr Wróbel -  odnośnie  udziału miasta Nowa Ruda w remoncie oddziału pediatrycznego to obawia 
się, że gmina wyda określone środki a noworudzki szpital  podzieli los przychodni w Drogosławiu.

Pan Krzysztof Baldy – Starosta Powiatu Kłodzkiego – w lutym powiat podejmie strategię funkcjonowania 
opieki zdrowotnej w powiecie kłodzkim i jest  tam zapis, że szpital w Nowej Rudzie z istniejącymi tam 
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oddziałami będzie funkcjonował. 

Burmistrz  Miasta  –  Tomasz  Kiliński  –  oczekujemy  na  wycenę  prac  związanych  z  remontem  oddziału 
pediatrycznego. Wycena jest niezbędna gdyż remont chce również dofinansować Gmina Nowa Ruda oraz 
prywatne  osoby.  Dyrektor  Niedzielski  już  pół  roku  przygotowuje  wycenę.  Apeluje  także  o  to  by  dyr. 
Niedzielski informował Burmistrza i Radę  o swoich działaniach odnośnie szpitala w Nowej Rudzie.

Pan Krzysztof Baldy – Starosta Powiatu Kłodzkiego -  kosztorys ma być przedstawiony  już w piątek jest to 
obietnica dyr. Niedzielskiego.

Radny Piotr Wróbel – czy powiat będzie partycypował w kosztach remontu noworudzkiego szpitala.
Pan  Krzysztof  Baldy  –  Starosta  Powiatu  Kłodzkiego  -   powiat  nie  ma  w  swoim budżecie  zapisanych 
środków na ten cel. Ewentualnie w budżecie ZOZ-u ale raczej i tam niema takiego zapisu.

Radny  Janusz  Staniocha  –  czy  w  momencie  gdy  nie  znajdzie  się  chętny  na  kupno  nieruchomości  w 
Drogosławiu to czy jest możliwość powrotu by nadal tam funkcjonowała przychodnia.
Pan  Krzysztof  Baldy  –  Starosta  Powiatu  Kłodzkiego  –  były  dwa  zapytania.  Nie  był  jeszcze  rozpisany 
przetarg na tą nieruchomość ale może ze swojej strony złożyć deklarację, że w akcie notarialnym będzie 
zapis, że sprzedaje się tę nieruchomość tylko na cele medyczne. 

Radny Janusz Staniocha – jak Starosta ocenia pracę dyrektora Niedzielskiego.

Pan Krzysztof Baldy – Starosta Powiatu Kłodzkiego -  nie on ocenia pracę dyrektora ZOZ-u ale zapyta p. 
Marka Jagódkę gdyż jemu podlega on personalnie. Najważniejsze, że dyr. Niedzielski jest skuteczny.

Radny Janusz Staniocha – bynajmniej w likwidacji jest skuteczny. 

Pan Krzysztof Baldy – Starosta Powiatu Kłodzkiego -  musi przyznać, że po konsolidacji służby zdrowia nie 
są generowane długi.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – podziękował gościowi za przybycie. 

 Ad. 9. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XVI 
sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 
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